
 

 

ZAPISNIK 13. SEJE ZAVODSKEGA SVETA  
 
 
Dne 11. julija 2024, ob 18.00, se je na SŠ Srečka Kosovela sestal Zavodski svet Večstopenjske šole Opčine. 
Sejo vodi ravnateljica, zapisnik piše uč. Eva Stepančič 
 
PRISOTNI: 
 
Ravnateljica dr. Mara PETAROS 
 

PREDSTAVNIKI 
STARŠEV 

PREDSTAVNIKI U ČNEGA 
OSEBJA 

PREDSTAVNIKI 
NEUČNEGA OSEBJA 

FERLUGA Claudia ANTONIČ Annamaria MENEGATTI Carmen 

HRVATIČ Alja COSMA Carmen  

PANGERC Daša GRGIČ Vladimira  

Spacal Tanja SKRK Nataša  

ZADNIK Tanja STEPANČIČ Eva  

 ŠTOKA Alenka  

 VERGINELLA Katja  

 
 
ODSOTNI: 
 

PREDSTAVNIKI  
STARŠEV 

PREDSTAVNIKI U ČNEGA 
OSEBJA 

PREDSTAVNIKI 
NEUČNEGA OSEBJA 

Bolčina Daša Lombardo Lucia Peterlin Matevž 

 
Kocjan Ginevra 

  

 
Sossi Jan 

  

   

 
 
 
Dnevni red:    
 

1. Branje in odobritev zapisnika prejšnje seje 

2. Črtanje aktivnih in pasivnih preostankov 

3. Spremembe proračuna 2023 

4. Šolski koledar 2024/25 



 

 

5. Predlogi dejavnosti in projektov VIP 2024/25 

6. Projekti v sklopu združenja staršev in uporaba prostorov 

7. Izvenšolske dejavnosti in naravoslovni tedni 2024/25 

8. Razno 

 

 
1. Branje in odobritev zapisnika prejšnje seje 
 

Prejšnja seja je potekala 27. maja 2024 in je v glavnem predvidevala odobritev letnega finančnega obračuna 
za leto 2023, kriterije za namestitev učnega osebja po posameznih šolah, prošnje za uporabo šolskih prostorov 
izven urnika v novem šolskem letu ter šolski koledar za leto 2024/25. 
 
SKLEP ŠT. 58: 
Člani zavodskega sveta soglasno odobrijo zapisnik prejšnje seje. 
 
 

2.  Črtanje aktivnih in pasivnih preostankov 
 
Po pregledu vse dokumentacije, zavodski svet sklepa. 
 
 
SKLEP ŠT. 59: 
Člani zavodskega sveta soglasno odobrijo ravnateljičin predlog za črtanje preostankov. 
 
 

3. Spremembe proračuna 2023 
 
Po pregledu izdatkov in prihodkov, zavodski svet sklepa o spremembi proračuna. 
 
 
SKLEP ŠT. 60: 
Člani zavodskega sveta soglasno odobrijo spremembe v proračunu. 
 
 

4. Šolski koledar  
 
Zbor učnega osebja je na zadnji seji predlagal, da bi se pouk začel že 9. 9. 2024 ter se zaključil po deželnem 
koledarju, 6. 6. 2025. Tako bi imeli dodatna dva prosta dneva, 31. 10. 2024 in 2. 5. 2025. Skupno bi tako bilo 
204 dni pouka, kar zadostuje ministrskim kriterijem za veljavnost šolskega leta, saj presega obveznih 200 dni.  
Prvi teden pouka bo v OV potekal brez kosil do 12.30, zadnji pa do 13.00, s kosilom, z izjemo zadnjega dne, 
ko se bo pouk zaključil ob 12.30. 
Na OŠ bo prvi teden pouk potekal do 13.00, brez kosil (z izjemo COŠ Tomažič, kjer bo redni urnik začel veljati 
od 2. šolskega dne), zadnji dan pa povsod do 12.30. 
Na NSŠ bo v prvem tednu zajamčenih 5. šolskih ur (tudi več, če bodo pravočasno nameščeni profesorji za 
določen čas), zadnji dan pa bo pouk do 5. ure.  
 
SKLEP ŠT. 61:  
Člani zavodskega sveta soglasno odobrijo šolski koledar za š.l. 2024/25 
 
 

5. Predlogi dejavnosti in projektov VIP 2024/25 
 
Ravnateljica meni, da je bilo v preteklem šolskem letu na nekaterih šolah preveč dejavnosti/izhodov na račun 



 

 

rednega pouka. Predstavniki staršev in učnega osebja izrazijo podporo izhodom in dejavnostim, z 
upoštevanjem določenih kriterijev: 
-naj bo načrtovanje le-teh v obsegu največ 20-ih dni (predlog g. Ferluga, večina se strinja); 
-naj kader pri tem upošteva finančne omejitve družin; 
-naj ne bo zaradi tega okrnjen letni učni program (dejavnosti naj bodo v povezavi z le-tem). 
Ga. ravnateljica predstavi tudi že vnaprej določene dejavnosti za posamezne šole. 
 
SKLEP ŠT. 62: 
Člani zavodskega sveta soglasno sprejmejo nove predloge za načrtovanje dejavnosti. 
 
                                                                                                                                                                                                                                       

6. Projekti v sklopu združenja staršev in uporaba prostorov 
 
Ga. Ravnateljica izpostavi težave z nameščanjem učnega osebja v popoldanskem času po šolah v primerih 
neobveznih podaljškov (tudi tistih v organizaciji združenja staršev). Po nekaterih šolah je namreč število otrok 
na teh dejavnostih zelo nizko, zato predlaga, da bi zavodski svet določil minimalno število učencev za potek 
le-teh. Ga. Ferluga izrazi zaskrbljenost, saj se boji, da bi to pomenilo prepis nekaterih učencev. Večina članov 
je zato, da se določi minimalno število in naj bo to 5 učencev. V primeru nižjega števila vpisanih pa dejavnosti 
odpadejo.  
Člani se strinjajo, da lahko društva Bor, Cheerdance millenium, Sloga in Kontovel uporabljajo večnamenski 
prostor na Opčinah ter telovadnico na Proseku ob dnevih in urnikih, za katere so oddali prošnjo. 
 
SKLEP ŠT. 63: 
Člani zavodskega sveta soglasno odobri predloge za popoldanske dejavnosti in prošnje za uporabo prostorov, 
ki so bile predstavljene do tega dne. 
 
 

7. Izvenšolske dejavnosti in naravoslovni tedni 2024/25 
 
 
Na CŠOD-je so odobrili vse termine, za katere je vprašala g. ravnateljica, a bi lahko novo pravilo za plačilo 
preko sistema MEPA ustvarilo težave. Ga. ravnateljica izrazi namen, da bo skušala zadevo rešiti v sodelovanju 
z ustanovami v RS.  
 

8. Razno 
 
Ga. Hrvatič vpraša, ali bodo na Kosovelu zamenjali školjke v moških straniščih. Ga. ravnateljica odgovori, da 
bodo v kratkem skušali rešiti zadevo.  
Seja se je zaključila ob 18.50. 
 
Predsednik zavodskega sveta                                                                 Zapisnik vodila 
           (opravičeno odsoten)                                                                  uč. Eva Stepančič  
 
 
 
 


